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В статье на основе анализа показателей, отражающих основные социально-демографические, уголовно-правовые и 
уголовно-исполнительные признаки осужденных к лишению свободы, изолированных по мотивам личной безопасности, из-
ложена их общая характеристика, знание которой позволит выделять данных осужденных из общей массы лиц, лишен-
ных свободы, и своевременно применять к ним меры, направленные на пресечение возникновения каких-либо угроз их пра-
вовому статусу.
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In the article, based on the analysis of indicators refl ecting the main socio-demographic, criminal and executive characteristics 
of prisoners sentenced to deprivation of liberty, isolated for reasons of personal safety, their general characteristics are described, 
knowledge of which will make it possible to isolate the data of convicts from the general mass of persons deprived of their liberty , 
And timely apply to them measures aimed at preventing any threats to their legal status.

Keywords: criminal-executive system, convict, personal security, convicts’ safety, safe place.

DOI:10.18572/2072-4438-2018-1-22-25


